
 
 
Interpellation till ordförande i socialnämnden Oskar Hahne 
 

Ämne: Inomhustemperaturen på äldreboendena Estrids och Wilhelms gård 
 
 
Vi är helt överens om att våra äldre ska ha det bra och att temperaturen inomhus i våra 
äldreboenden ska vara anpassad efter de boendes behov.  
 
Efter den mycket varma sommaren 2018 lät dåvarande majoriteten, tillsammans med 
hyresvärden installera en komfort-kylanläggning i bägge fastigheterna inför sommaren 2019. 
Anläggningen är kopplad till ventilationssystemet och omfattar samtliga utrymmen i husen. 
 
Denna lösning fick stark kritik från KD, som menade att varje lägenhet skulle kunna reglera 
sin inomhustemperatur. Det skulle ske genom att bygga en allmän luftkonditionering (AC) i 
husen. 
 
Nu har den SD-stödda majoriteten införskaffat sex portabla luftkonditioneringsaggregat till 
varje hus, två per våningsplan. I samband med inköpet skickades ett meddelande i sociala 
medier att ”Nu säkrar kommunen AC till äldreomsorgen.”  
Hur dessa aggregat ska skötas, var de placeras och hur de påverkar den befintliga 
anläggningen nämns inte.  
 
Min fråga till socialnämndens ordförande är; 
 
Hur löser portabla AC-aggregat på varje våningsplan möjligheten för den enskilde att själv 
välja inomhustemperatur i sin lägenhet, något som var av avgörande betydelse i förra 
sommarens debatt. 
 
 
Britt-Louise Gunnar (S) 


